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Podczas sesji wyjazdowej w Bielsku - Białej, radni wojewódzcy przyjęli program rozwoju
bazy sportowej na 2014 rok. W trakcie obrad sejmiku, marszałek województwa przekazał
władzom gminy umowę na dofinansowanie rozbudowy kompleksu skoczni w centrum.

Niespełna milion złotych zasili Wisłę i realizowaną w gminie przebudowę kompleksu małych skoczni narciarskich
H10, H20 i H40. Nowoczesny kompleks skoczni poprawi bazę treningową dla skoczków i pozwoli rozgrywać na
obiekcie zawody o randze międzynarodowej.
 
Podczas sesji wyjazdowej Sejmiku Województwa Śląskiego w Bielsku Białej, zastępca burmistrza Wisły Lidia Forias
otrzymała z rąk marszałka województwa Mirosława Sekuły umowę na wykonanie dalszych prac na skoczni.
 
Ten milion złotych spowoduje, że po świętach na teren budowy powrócą pracownicy – mówi w rozmowie z
OX.pl Lidia Forias. Jesienią ubiegłego roku sejmik przeznaczył na wiślańskie skocznie 140 tysięcy, środki starczyły na
rozbiórkę starego obiektu. Przez kilka miesięcy oczekiwano na wsparcie z Katowic. Pieniądze sie znalazły, prace
mogą ruszyć.
 
 
Jesienią kolejne pieniądze z Urzędu Marszałkowskiego mają trafić do gminy. Zobacz też temat: Wisła czeka na środki.
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